
Styremøte 3/9-2014 

Tilstede pt- tlefon Bjørn Wæhre, Ann-Cathrin Johannessen. Grete Olavessen, 

Ragnhild Johnsen, Kjell Sigve Haugland fra- 20.00 

 

55 - 2014   Godkjenning av saksliste. 

Godkjent. 

56 - 2014   Oppsummering og evaluering av HU. 

Hovedutstillingen gikk greit og med god deltakelse på utstillingen og i overkant av 60 deltok 

på jubilemumsarrangementet. Randi Scheen hadde en levende oppsummering av de første 

årene av klubben. Ellers hadde søstrene Vilde og Våril Tangnes en fint underholdningsinnslag 

under juileumsarrangementet. 

57 - 2014   Valpe- og veteranshowet den 13.9.2014. 

Premier og rosetter er ok. Matboden er ok-skriver og sekretær ok. 

58 - 2014   Utstillingen som pleier å være i Saltstraumen. 

Området den har vært arrangert i er ikke godt egna for utstilling lenger da det er gjort en del 

endringer i området og bør flyttes. Mulig sted som diskuteres er Misvær, men dette bør helt 

klart være en oppgave for de som er i området å finne et egna område. 

59 - 2014   Utstillingen på Halland er i orden.  

Evalueringen av resterende utstillinger i 2014 taes på et senere tidspunkt. Juleutstillingen er 

ok. 

60 - 2014   Utstillingskomiteen. 

Vi ønsker å få flere medlemmer til utstillingskomiteen så er det noen interesserte så ta 

kontakt. 

61 - 2014 RAS. 

Helseundersøkelsen ligger ute på nettet. Vi må oppfordre så mange som mulig til å svare . 

62 - 2014   Paring av tispe etter 8 år.  



Diskusjon ang- særlig begrunnelse og ar kommet til at det skal være en god begrunnelse for 

å akseptere dette, men vi må diskutere denne med avlsrådet også for de har jo det faglige 

ansvaret. 

63 - 2014   Klubbens økonomi.  

Oppsummering neste møte. Vi vedtar innkjøp av bærbar maskin til kasserer oppad til 5.000,- 

til føring av regnskap. 

Klubbens henger er lite eller ikke brukt de siste åra og den vedtas solgt til Moss Hundeklubb 

til takstpris.  

64 - 2014   Representantskapsmøtet i NKK.  

Hvem kan delta 8-9/11-2014 

65 - 2014   Brev fra medlem i klubben. Personalsak- Refereres ikke. 

66 - 2014   Fyssisk møte. 

Vi prøver å få til et fysisk møte i oktober. 

Neste styremøte 6/10- 2014 kl- 19-30 


